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PROTOKOLL FORBUNDSSTYRETS MØTE NR.17/2023 
TINGPERIODEN 2022-2024  

Dato:    1. desember Oslo, Ullevål/Teams  

Deltakende: 

Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Camilla H. Skjelstad (på Teams), Leiv Helge Kaldheim, 

Hildegunn Bjerke, Hans Fredrik Nordhaug, Mette Kristin Alstad 

Østvik, Andrea Nerbøvik Persøy, Kate Sønstebø (på Teams), Julie 

Heiervang Johnsen (vara), Ole Morten Vassdal (vara) (på Teams), 

Janne Kongshavn Hordvik (vara) 

Forfall: Oddbjørn Kvammen 

Administrasjonen: Guro Røen, David Cox (FS-sak 99, 100)  

 
Habilitet 

I forkant av behandling av sakene ble det gjort en generell habilitetsvurdering, og det ble gjort 
habilitetsvurderinger i sak 99.  

 
 

 

SAKLISTE 

  
GS Orienterer 

 
Beslutningssaker 
Sak 97  Regnskapsrapport 31.10 og budsjettprosess 2024 
Sak 98  Møteplan FS 2024  
Sak 99  Plan for Norges Tour   
Sak 100  Hederstegn  
Sak 101 Forbundsstyrets og generalsekretærs instruks  
  

Drøftingssaker  
Sak 18   Evaluering og innspill til ny langtidsplan NVBF Vil 2024-2028   
Sak 19   Retningslinjer for strømming av idretten  
Sak 20   NEVZA Extraordinary General Assembly   

  

Orienteringssaker  
Sak 35  VolleyUka  
Sak 36  EM sittevolleyball 2025  
Sak 37  Ny forvaltningsordning NIF  
Sak 38  Status utvalg      
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Godkjenning  
Godkjenning av innkalling  
Godkjenning av agenda  
  
 

GS ORIENTERER 
GS informerte kort om: 
• Status administrasjon og oppgaver som har fokus mot årsavslutning og VolleyUka 2024 
• Diverse NIF informasjon (spillemiddelsøknaden 2024 og post 2 og post 3 møte med NIF) 
• Påminnelse om frister for innsending av reiseregninger, utlegg og honorar 
• Fellesmøte med landslagstrenere 
 

 

BESLUTNINGSSAKER  
 
Sak 97 Regnskapsrapport 31.10 og budsjettprosess 2024 

   
Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar regnskapsrapport pr. 31.10 til orientering.   
 

2.  GS tar Forbundsstyrets drøftingspunkter og innspill vedrørende budsjett 

2024 med seg videre i budsjettprosessen. 

 

Enstemmig vedtatt  

 

Sak 98 Møteplan FS 2024 

   

Saken utsettes til styremøte 12. januar. 

 

 

Sak 99 Plan for Norges Tour   

   
Vedtak: 

1. Forbundsstyret tar til orientering strategi og status for modell for Norges 

Tour 2024 slik den er fremlagt.  
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2. Forbundsstyret anser det som essensielt at det skapes forutsigbare 

økonomiske rammer for arrangører og spillere.  

 

3. Forbundsstyret ser det som viktig at de budsjettmessige vilkårene legges 

frem som en del av budsjettbehandlingen 2024.  

 

4. Forbundsstyret ønsker at det utpekes en driftsansvarlig fra NVBFs side 

som har et overordnet ansvar for gjennomføring i 2024-sesongen.  

 

5. Forbundsstyret ber administrasjonen om å kommunisere 

turneringskalender og konseptinnhold på volleyball.no innen 15. februar 

2024.   

 

Enstemmig vedtatt  

 

 

Sak 100 Hederstegn – unntatt offentlighet 

 

Sak 101 Forbundsstyrets og generalsekretærs instruks 

   
Vedtak: 

1. Forbundsstyret godkjenner fremlagte instruks for Forbundsstyret og 

Generalsekretær. 

 

Enstemmig vedtatt  

 

DRØFTINGSSAKER  

Sak 18 Evaluering og innspill til ny langtidsplan NVBF Vil 2024-2028   

Fremdriftsplanen ble vedtatt av FS i FS-sak 95/2023, og det er også satt ned en 
arbeidsgruppe som har ansvar for fremdrift og innhold. PÅ FS møtet var det lagt opp til 
en workshopseanse med evaluering av dagens langtidsplan NVBF vil 2020-2024. 

Sak 19 Retningslinjer for strømming av idretten  

NIF v/Idrettsstyrte vedtok 13. november 2023 nye retningslinjer for strømming av idretten som 
NVBF må forholde seg til. Ref. pkt. 4 i retningslinjene, Særforbundene er etter NIFs lov høyeste 

faglige myndighet innenfor sine idretter, og er derfor ansvarlige for å definere egen topp- og 

breddeidrett, og vurdere hvilke av sine arrangementer det foreligger rettslig adgang til å 

strømme, skal NVBF vedta egne regler. Administrasjonen vil utarbeide forslag til vedtak av 
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retningslinjer for strømming av NVBFs arrangement og konkurranseaktivitet som legges frem 
for Forbundsstyret til møtet 12. januar 2024.  

Sak 20 NEVZA Extraordinary General Assembly 

NEVZA avholder Ekstraordinær generalforsamling 6. desember (digitalt møte) ref. Nevzas 
generalforsamling avholdt i Brussel 2. September 2023. Generalsekretær og President deltar 
og vil forberede møtet. 

 

ORIENTERINGSSAKER  
Forbundsstyret ble orientert om følgende saker: 
 

Sak 35 VolleyUka 
VolleyUka består av aktivitet hele uken:  

▪ RM U19 Øst 

▪ Ny skoleturnering for ungdomsskoler (9. klasse) tirsdag 

▪ Ny paraturnering  

▪ Bedriftsturnering    

▪ Mesterskap andre skoler (også folkehøyskoler) 

▪ NM regionlag 

▪ Cupfinaler kvinner og menn kl. 14.30 og 17:00 (TV-sendte kamper)  

 

 

Sak 36 EM sittevolleyball 2025  

▪ ADM er i ferd med å ferdigstille avtale med KFUM Stavanger som teknisk arrangør.  

▪ ADM vil ha på plass en prosjektleder som kan håndtere arrangementet, dette vil landes i 
desember.  

▪ NVBF vil oppnevne Organisasjonskomité i desember bestående av NVBF, KFUM Stavanger, 
Region Stavanger, Visit Stavanger og Aker BP. 

▪ Administrasjonen har satt opp en tentativ fremdriftsplan frem til mai 2024.  
  

 

Sak 37 Ny forvaltningsordning NIF  

▪ Dette er en sak tilbake fra NIF (Idrettstinget 2015 og som Idrettsstyret (IS) 2019-2023 tok 
tak i.   

▪ Det er gjennomført en høring der 46 Særforbund, inkl. NVBF (ref. FS-sak 93), har svart og 
NIFs administrasjon kom nylig med en innstilling, og saken ble behandlet i Idrettsstyret 23. 
november 2023.   
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▪ For Volleyballforbundet så vil den foreslåtte modellen bety, dersom vi legger medlemstall 
og resultat fra 2022 til grunn, en økning på kr. 500 000 i Post 2 og en reduksjon på kr. 
370 000 på post 3. Dette utgjør totalt en økning i tilskudd på kr. 130 000,- sammenlignet 
med dagens modell, som betyr en positiv endring i tilskudd på 1,2 %. 

 

 

Sak 38 Status utvalg   

▪ Volleyball i skolen utvalget: 
Denne høsten har ikke utvalget hatt noen møter. Men likevel har det vært stor framgang 
og aktivitet i «volleyball i skolen». Utvalget har kontakt, på Messenger, e-post og telefon.   
Det er en stor og jevn pågang til administrasjonen med interesse for og ønske om 
kunnskap fra skoler og enkeltpersoner om hvordan drive god volleyballundervisning i 
skolen. 
 

▪ Anleggsutvalget: 
Vi opplever at klubbene tar kontakt med utvalget, for å sparre om tekniske ting, særlig 
rundt sandvolleyball anlegg.  Innendørshallen på Myre står snart klar. Det planlegges en 
utvidelse av sandvolleyballanlegget på Lassa (Sydvest). Håkon Tveitan er nytt 
utvalgsmedlem inn. Det jobbes med flere mulige sandvolleyballanlegg på Østlandet. 
Utvalget anbefaler klubbene til å komme tidlig inn i planfasen i respektive 
kommuner/fylker for å sikre at vår idrett blir best mulig ivaretatt, særlig takhøyde 
innendørs. 

 

▪ Reglementsutvalget: 
Reglement for Sandvolleyball er sendt til utvalget for innspill og gjennomgang i uke 48. 
Revidert reglement legges frem til vedtak for FS i januar. 
 

Arbeidet med reglement for Volleyball er i gang hvor administrasjonen så langt har samlet 
inn innspill fra klubber, spillere, trenere og vil starte prosessen med revidering osv. nå i 

slutten av november. Så vil innstillingene og forslag til reglement oversendes utvalget i 

løpet av januar. Målsetting er å ha alt ferdig til FS-møte i mars, sånn at reglementet er 

oppdatert når denne sesongen er ferdig.  

 

▪ Sportslig utvalg: 
GS foreslår at utvalget settes i bero til Leder for sport og prestasjonsutvikling er på plass 
på nyåret. 

 

▪ Regionale styrer og nasjonale utvalg for Utvikling og kompetanse & Arrangement og 
konkurranse: 
Det ble gjennomført et velkomstmøte med Regionale styrer 20. september. Der ble det 
informert om at administrasjonen denne høsten prioriterer arbeidet med oppfølging av de 
regionale styrene før vi igangsetter arbeidet med de nasjonale utvalgene. Det var 
tilslutning fra de regionale styrene om dette. Det planlegges for samling for regionale 
styrer lørdag 13. januar ifm VolleyUka. Agenda vil være innspill til ny langtidsplan samt 
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regionale styrers rolle og arbeid fremover. Invitasjon sendes ut i uke 48 og samlingen 
dekkes av regionenes egenkapital. 
 

▪ Arbeidsgruppe Utredningsmandat: 
Det er ikke gjennomført noe arbeid med utredningsmandatet så langt. GS vil kalle inn til et 
konstituerende møte ila desember for å få samlet arbeidsgruppa og definere og avgrense 
arbeidet som skal gjøres mot Forbundstinget 2024. At arbeidsgruppa skal levere 
fullstendig på vedtaket er ikke realistisk sett i lys av at vi har kommet såpass sent i gang 
med arbeidet. Hovedårsaken til dette kan tilskrives bytte av ny generalsekretær. 

 


